
KULTURMandag 14. oktober 2013

En høstfest skal samle inn 
penger til det nye kulturhu-
set Rabas. 

Prosjektleder Elisabeth Lyng fra 
UIT håper at flere bedrifter følger 
Vefas' eksempel og kjøper billetter 
til arrangementet 24. oktober. 

– Vi skal samle kultur og næ-
ringsliv og presentere det kultu-
relle mangfoldet som finnes i Alta, 

forteller Lyng som har fått med seg 
blant annet Puskas, Elin Kåven og 
magedanser Ingunn Lyngstad til å 
underholde på City Scene. 

– Inntektene går til Rabas-bygget, 
men er også en mulighet for å vise 
hvordan kulturparken kan funge-
re, bemerker Lyng. 

Kjetil Romsdal i Vefas ser frem til 
å hygge seg med både ansatte og 
øvrig nærings- og kulturliv i neste 
uke. 

– Det er viktig at universitet har 
et tett samarbeid med næringsli-
vet og dette ser jeg på en som en 
fin start. 

Romsdal mener at Sisa, som står 
bak byggingen av Rabas, gjør en 
viktig innsats i altasamfunnet, og 
støtter gjerne deres arbeid.

– Vi har flere ansatte fra andre 
kulturer og Sisa gjør en knalljobb 
med integreringen. 

Festspillene gir ønskereprise                        Knytter kulturelle bånd med næringslivet
ØNSKER 
FLERE MED: 
Kjetil Romsdal i 
Vefas inviterer 
sine 35 ansatte 
på høstfest, 
arrangert av 
Sisa og Elisa-
beth Lyng fra 
Rock'n'roll-stu-
diet ved UIT. 

20-årsjubileet til 
Alta skolekorps ble 
feiret med en fest-
forestilling uten si-
destykke. 

Av Therese Stabrun

therese@altaposten.no

I 1993 valgte Elvebakken og 
Bossekop skolekorps formelt å 
slå seg sammen. Siden har de 
hengt i hop som Alta skolekorps. 
Lørdag feiret de sitt 20-års-
jubileum i Alta kultursal og det 
med ingen ringere enn selves-
te Ole Edvart  Antonsen som 
hedersgjest. Styreleder i skole-
korpset, Grethe Marit Olsen, var 
svært lettet etter konserten.

– Vi har lagt ned veldig mye ar-
beid og etter hvert ble det bare 
mer og mer å gjøre. Nå er det 
veldig deilig å være ferdig og 
følelsen jeg sitter igjen med er 
kjempebra. Korpset har lagt ned 
en upåklagelig innsats og det er 
ikke til å legge skjul på at det har 
vært lange dager med øving, for-
teller hun.

Fantastisk foreldregruppe
Foreldregruppen bak musikan-

tene og drill-jentene, som korp-
set også består av, hadde stelt i 
stand en flott kafé. I pausen var 
det derfor mulighet for både en 
kaffetår og festkaker, og det ble 
svært godt tatt i mot av publi-
kum.
– Vi har en fantastisk foreldre-
gruppe som alltid stiller opp. Jeg 
vet ikke hva vi skulle gjort uten 
dem. Miljøet blant musikantene 
er kjempegodt, men også innad 
i foreldregruppen har vi et fan-
tastisk miljø, fortsetter hun.

Håper på rekruttering
Olsen legger ikke skjul på at hun 
håper at festkonserten vil bidra 
til bedre rekruttering for korp-
set. I lørdagens festforestilling 
var yngste deltaker knapt blitt 
sju år og Olsen ønsker både sto-
re og små velkommen.

– Jeg håper virkelig dette hjel-
per på rekrutteringen. Vi ønsket 
å vise fram at korpset er så mye 
mer enn bare 17. mai. Det er en 
meget viktig dag, men det er 
som sagt bare én dag i løpet av 
et helt år. Vi kan mye mer enn å 
bare spille marsjer og tar imot 
alle som ønsker å prøve ut en-
ten drilling eller et instrument 
med åpne armer. Det er bare å ta 
kontakt med meg, fastslår styre-
lederen.

Antonsen takket ja på dagen
Styrelederen har tidligere job-
bet sammen med Ole Edvard 
Antonsen, og terskelen for å in-
vitere han til Alta denne helgen 
var derfor ikke høy.

– Det stemmer at jeg har vært 
så heldig å arbeide sammen 
med han før, og da jeg ringte til 
han var han ikke sen med å si ja. 
Vi synes selvsagt det er stor stas 
å dele scenen med han, sier Ol-
sen.

Vil spille i Nordlyskatedralen
Det var en ydmyk Ole Edvard 
Antonsen Altaposten traff etter 
konserten. Han skryter uhem-
met av jubilanten. 

– Jeg synes det var veldig stas å 
dele scenen sammen med korp-
set. De har øvd vanvittig mye og 
leverte helt klart best under kon-
serten. Jeg kommer fra korpsbe-
vegelsen selv og vet hvor viktig 
det er å spille i korps, både i for-
hold til det sosiale, det å lære å 
spille sammen med andre og 
ikke minst det med å ha solister 
og dirigenter som kan inspirere, 
forteller han.

Den verdenskjente trompetis-
ten kommer gjerne tilbake til 
Nordlysbyen.

– Jeg var så heldig at jeg fikk 

besøke den nye kirka deres i 
helgen og der kunne jeg gjerne 
tenke meg å spille. Det er ikke 
utenkelig med mer spilling i 
Alta kultursal heller, innrøm-
mer Antonsen.

Fikk blomster av Antonsen
Margrethe Sara, datter av styre-
leder Olsen, var så heldig at hun 
fikk blomster av den verden-
skjente trompetisten før fore-
stillingens slutt.

– Jeg ble veldig overrasket da 
han ga meg blomstene. Jeg var 
ikke forberedt på det i det hele 
tatt, for jeg spilte bare en veldig 
liten solo av det de andre spilte. 
Likevel var det stor stas for jeg 
synes han er utrolig flink. Jeg 
liker å se når han spiller og klan-
gen i det han fremfører er veldig 
fin, forteller Sara, som spiller 
trombone i skolekorpset på sitt 
sjuende år på rad.

Vel blåst feiring

FIKK BLOMSTER: Margrethe Sara (13) fikk blomster og skryt av selveste Ole Edvard 
Antonsen etter sin soloframføring. Også resten av korpset høstet varme ord fra den 
verdenskjente trompetisten.

VAKKERT: Alta skolekorps med Ole Edvard Antonsen i spissen leverte en festforestilling uten sidestykke lørdag kveld. Samspillet mellom korpset og Antonsen var både vakkert og inspirerende.
 (Alle foto: Therese Stabrun)


